

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)
အမှတ် (၉၁)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ ပြာသိုလဆန်း ၁၀ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ ၃၀ ရက်၊ အင်္ဂါနေ့။

ဝီရိယနှင့် ဆန္ဒအကျိုး

ဝီရိယဝတော ကံ နာမ ကမ္မံ န သိဇ္ဈတိ။

ဝီရိယရှိသော ပုဂ္ဂိုလ်များအတွက် မပြီးမမြောက်နိုင်သည့် အလုပ်ကိစ္စဟူသည် မရှိ။

ဆန္ဒဝတော ကံ နာမ ကမ္မံ န သိဇ္ဈတိ။

ဆန္ဒရှိသော ပုဂ္ဂိုလ်များအတွက် မပြီးမမြောက်နိုင်သည့် အလုပ်ကိစ္စဟူသည် မရှိ။

(မူလဋီ၊ ၃၊ ၁၆၉။)

ကုသရေးကိစ္စများတွင် နိုင်ငံတကာစံနှုန်းများနှင့်ကိုက်ညီအောင် ရေရှည်စီမံကိန်းများရေးဆွဲ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၉

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်း တွင် ရန်ကုန်မြို့ လမ်းမတော်မြို့နယ်ရှိ ခုတင် ၅၀၀ ဆံ့ အထူးကုဆေးရုံကြီး နှင့် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်းရှိ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ခုတင် ၁၅၀၀ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်း တိုးတက်မှုအခြေအနေများကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးသည်။

ဒုတိယသမ္မတသည် နံနက် ၉ နာရီတွင် ခုတင် ၅၀၀ ဆံ့ အထူးကု ဆေးရုံကြီးသို့ရောက်ရှိရာ အစည်း အဝေးခန်းမ၌ ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာသန်းထွဋ်က ဆေးရုံကြီး၏ အခြေခံအချက်အလက်များ၊ ဆေးရုံ ကြီး၏ အထူးကုဌာနကြီးများနှင့် အထောက်အကူပြုဌာနများ အခြေ အနေ၊ ခွင့်ပြုဖွဲ့စည်းပုံနှင့်ဝန်ထမ်း များ ခန့်ထားနိုင်မှုအခြေအနေ၊ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာအခြေအနေ၊ လျှပ်စစ် ဓာတ်အားနှင့် ရေရရှိမှုအခြေအနေ၊ ကုသရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင် မှုအခြေအနေ၊ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာ ရေးနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်လိုသည့် စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ ❁



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး အရေးပေါ်နှင့် ပြင်ပလူနာ အထူးကုဌာနများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ယနေ့ မာတိကာ

ပျောက်ဆုံးအင်ဒိုနီးရှား ခရီးသည်လေယာဉ် ရေအောက်ကြမ်းပြင်၌ ရှိနိုင်ကြောင်း ခန့်မှန်း

စာမျက်နှာ - ၄

တရားသူကြီးများထံ ဦးတိုက်တိုင်တန်းချက်များ

စာမျက်နှာ - ၆

ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာပါရီ

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရှစ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

ခါကာဘိုရာဇီတောင်ထိပ်သွားရလမ်းရှိ ကျေးရွာ ၁၂ ရွာ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးမည်

သတင်း - မောင်မောင်မြင့်ဆွေ



ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၉

မြန်မာနိုင်ငံ၌ အမြင့်ဆုံး တောင်ထိပ်၊ အရှေ့တောင်အာရှ၌ လည်း အမြင့်ဆုံးတောင်ထိပ်ဖြစ်သည့် ခါကာဘိုရာဇီတောင်သည် အမြင့်ပေ ၁၉၂၉၄ ပေ ရှိပြီး ဆီးနှင်းနှင့်ရေခဲ များဖုံးလွှမ်းနေတတ်သည့်တောင်ဖြစ် ရာ အနီးဝန်းကျင်ရှိ တိုင်းရင်းသား ကျေးရွာများကို အခမဲ့ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပြုလုပ်ပေးရန် စီစဉ်နေ ပြီဖြစ်သည်။

“မြန်မာနိုင်ငံမှာရော၊ အရှေ့ တောင်အာရှဒေသမှာပါ အမြင့်ဆုံး ဖြစ်တဲ့ ခါကာဘိုရာဇီတောင်သို့ သွားရလမ်းတစ်လျှောက်မှာ ရှိတဲ့ တိုင်းရင်းသားကျေးရွာ ၁၂ ရွာကို လူမှုရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ပေးဖို့

အစီအစဉ်ရှိပါတယ်။ အထူးသဖြင့် အခမဲ့ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ပေး မှာဖြစ်ပြီး လာမယ့်မတ်လလယ် လောက်မှာ စတင်ဖို့စီစဉ်နေပါတယ်” ဟု တက္ကသိုလ်ခြေလျင် တောင်တက် အသင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့် သဘာဝခေါ်သံ ဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးသန့်က ပြောကြားသည်။

ကချင်ပြည်နယ် ပူတာအိုခရိုင် နောင်မွန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ခါကာ ဘိုရာဇီတောင်သို့ တက်ရောက်ရာ လမ်းတစ်လျှောက်ရှိ ဒေသခံတိုင်းရင်း သားကျေးရွာများကို တက္ကသိုလ် ခြေလျင်တောင်တက်အသင်းနာယက၊ သူနာပြုတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် (အငြိမ်းစား)ဒေါ်ခင်မေအုန်းက ဆေး စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၅ ○

POKKA
The Healthier Choice

HAPPY NEW YEAR 2015

Hotline - YGN 09 73212672, MDY 09 91017712 | www.facebook.com/POKKA

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အဖွဲ့

စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များ ဆက်လက်မွေးထုတ်

ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံ၏ လူဦးရေ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းသည် ကျေးလက်နေ ပြည်သူများဖြစ်ကြပါသည်။ ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ လူမှုဘဝ မြှင့်တင်ပေးရာတွင် စိုက်ပျိုးရေးသည်အခြေခံအကျဆုံးဖြစ်ပါ သည်။ စိုက်ပျိုးရေးကို သိပ္ပံနည်းကျအောင်ဆောင်ရွက်ရာတွင် စိုက်ပျိုးရေး ဆိုင်ရာ အသိပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များသည် အဓိကအခြေခံ အကျဆုံးဖြစ်ပါသည်။ စိုက်ပျိုးရေးအတတ်ပညာရှင်၊ အသိပညာရှင် များမွေးထုတ်ရာတွင် အရေအတွက်သာမက အရည်အချင်းပြည့်ဝသူ များလည်း ဖြစ်ရန်လိုအပ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့်ပင် ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက ဒီဇင်ဘာလ ၂၇ ရက်နေ့ ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် နှစ် (၉၀) ပြည့် ၈၀ရက်ရတုအထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား၌ ယခုစိုက်ပျိုးရေး တက္ကသိုလ်ကြီး ပေါ်ပေါက်လာသည်မှာ ရာစုနှစ်တစ်ခုနီးပါးရှိခဲ့ပြီး တက္ကသိုလ်ကြီးမှ မွေးထုတ်ပေးလိုက်သည့် ပညာရှင်များသည်လည်း သင့်တော်သောအရေအတွက်တစ်ခုရရှိနေပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့သော် မြန်မာနိုင်ငံ၏ စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍသည် ယနေ့ထိ နိုင်ငံတကာအဆင့်သို့ မတက်လှမ်းနိုင်ခြင်းသည် မည်သည့်နေရာတွင် လိုအပ်နေသည်ကို နိုင်ငံတော်အစိုးရ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်၊ စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်၊ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းရှင်၊ တောင်သူလယ်သမား၊ သီးနှံ၏ဈေးကွက်လက်ရှိ ရှိကြသူများအားလုံးပါဝင်ဆွေးနွေးသင့် ပါကြောင်း စသည်ဖြင့်ပြောကြားသည်။

ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံသည် ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်သည့်အား လျော်စွာ တောင်သူလယ်သမားအများစုသည် မိရိုးဖလာစိုက်ပျိုးရေး နည်းကိုသာ အသုံးပြုနေကြဆဲဖြစ်ပါသည်။ စိုက်ပျိုးရေးအတွက် မိုးရေကိုသာအဓိကအားထားလုပ်ကိုင်နေကြပါသည်။ ခေတ်မီစိုက်ပျိုး ရေးဆိုင်ရာ ဗဟုသုတနည်းပါးပြီး၊ တိုးချဲ့လုပ်ကိုင်ရန် အရင်းအနှီး နည်းပါးခြင်း၊ နေထိုင်ရာဒေသများ၏ အခြေခံအဆောက်အအုံများ မဖွံ့ဖြိုးခြင်းနှင့် လယ်ယာထွက်ကုန်ပစ္စည်းများသင့်တော်သည့် ဈေးနှုန်းမရခြင်းစသောအချက်များကြောင့် လယ်ယာကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးမှုသည် ဖွံ့ဖြိုးသင့်သလောက်မဖွံ့ဖြိုးဘဲရှိပါသည်။

ဤအားနည်းချက်များကို ဖြည့်ဆည်းနိုင်ရန်အဓိကအရေးကြီး သော အချက်တစ်ချက်မှာ စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ အသိပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များ မြောက်မြားစွာ ပေါ်ထွန်းရေးပင်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်ကြီး၏ နှစ် (၉၀) ပြည့်အခါသမယသည် နောင်နှစ်ပေါင်း များစွာကြာသည့်တိုင်အောင် အရေအတွက်သာမက အရည်အချင်းပါပြည့်ဝသော စိုက်ပျိုးရေးအသိ ပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များ ဆက်လက်မွေးထုတ်သွားသင့်ပါ ကြောင်း။ ။

ပြည်ထွင်းသတင်း



လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် တံဆိပ်ခေါင်းသစ်များထုတ်ဝေ



နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၉
ဆက်သွယ်ရေးနှင့်သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ (၆၇) နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် စာပို့ တံဆိပ်ခေါင်းသစ် ကျပ်၂၀၀ တန် တစ်မျိုးနှင့် ကျပ် ၁၀၀ တန် နှစ်မျိုးကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီခွဲမှ စတင်၍ တိုင်းဒေသ ကြီး ပြည်နယ်ဆက်သွယ်ရေးစခန်း (စာတိုက်)များ၌ ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။ အထူးအစီအစဉ်တစ်ရပ်အနေဖြင့် နေပြည်တော် ဗဟိုစာတိုက်ကြီး၊ ရန်ကုန် စာတိုက်ကြီးနှင့် မန္တလေးစာတိုက်ကြီးတို့တွင် ၂၀၁၅ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၄ရက် နေ့ ဝယ်ယူသော စာပို့တံဆိပ်ခေါင်းများပေါ်တွင် နေ့စွဲအမှတ်အသား တံဆိပ် ရိုက်နှိပ်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ရွှေသာလျောင်းဘုရားကြီး ဘက်စုံမွမ်းမံအလှူတော်မင်္ဂလာ ရေစက်ချ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၉
မြန်မာနိုင်ငံ အိုလံပစ်ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ အားကစားဝန်ကြီးဌာန ပြည် ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင့်ဆန်းသည် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက် နံနက် ၆ နာရီက မြောင်းမြမြို့၊ ဒီဇင်ဘာလူထုလမ်း လျှောက်ပွဲသို့ ပါဝင်ဆင်နွှဲပြီးနောက် မြောင်းမြမြို့ ပြည်လုံးချမ်းသာ ရွှေသာ လျောင်းဘုရားကြီး ဗုဒ္ဓါဘိသေက အနေကဇာတင်နှင့် ဂန္ဓ ကုဋီတိုက် မှန်ကျောင်းဆောင်အသစ် ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ ရွှေသင်္ကန်းကပ် လှူခြင်း၊ ဘက်စုံပြန်လည်မွမ်းမံခြင်း အခါ တော်မင်္ဂလာရေစက်ချ အခမ်းအနား သို့ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့ အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု မြောင်းမြမြို့ ကျက်သရေဆောင် ရွှေဟောင်းသမိုင်းဝင် ပြည်လုံးချမ်း သာ ရွှေသာလျောင်းဘုရားကြီး ဗုဒ္ဓါ ဘိသေက အနေကဇာတင်နှင့် ဂန္ဓ ကုဋီတိုက် မှန်ကျောင်းဆောင်အသစ် ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ ရွှေသင်္ကန်းကပ် လှူခြင်း၊ ဘက်စုံပြန်လည်မွမ်းမံခြင်း ဆင်ခြင်း အလှူတော်မင်္ဂလာ ရေစက် ချအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။ ရွှေဦးစွာ အခမ်းအနားဖွင့်ပွဲကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ ဖြစ်ကြသော ဦးတင့်ဆန်း၊ ဦးခင်ရီနှင့် တိုင်းဒေသ ကြီး ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဦးဝင်းကိုကို၊ မြောင်းမြမြို့ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးထွေးမြင့်၊ ဘုရားကြီးဂေါပက ဥက္ကဋ္ဌတို့နှင့်အတူ မင်္ဂလာအချိန်၌ ဖဲကြိုးပြတ်၍ အခမ်းအနားအား ဖွင့် လှစ်ပေးသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး များနှင့်တက်ရောက်လာကြသော ဧည့် သည်တော်များက ဘုရားကြီးအဝင်ဝ မုဒ်ဦးအား အမွှေးနံ့သာများဖြင့်ပက် ဖျန်းကြသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

၂၀၁၅-လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှုသာဘင် ဖိတ်ခေါ်သံ

- * ဆန်းပြာသို့ လအကွေးမှာ ပန်းခွာညို အလှမွှေးပါဘိ ညအအေးပိုတဲ့ခါ။
- * မကာရတိထီမှာ မိဂသီ စန်းယုင့်ရက်ပေမို့ ဖျန်းဝင်သက် မြောက်ပြန်လေလာ ကောက်နံ့တွေ ရွှေအဆင်းလို ဝင်းလဲ့လဲ့ပါ။
- * ရည်စူးကာ ကောက်သစ်ဆွမ်းကိုလ ကြည့်နူးစရာ ရောက်နှစ်ဆန်းမှာ လျှာဒါန်းကြ မျိုးမြန်မာ
- * ဖြိုးသဒ္ဓါလွန်ပွင့်လန်း။ ထွတ်မြတ်ဆီပါ လွတ်လပ်ပွဲ သည်ခါမှန်မို့ ညီလာခံ ဗိုလ်ရှုပွဲကို ဆင်နွှဲမှာ တေဟိဆော်လို့ နေပြည်တော် ဘမရာနန်းကို လှမ်းကြွခဲ့စမ်း။ ။

၂၀၁၅ ခုနှစ် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှုခံအခမ်းအနားအား ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုလျက်-
ကမာကြည်



သယ်နိုးကျွန်း အထက(၁) နှစ်(၆၀)ပြည့် စိန်ရတုအကြိုအခမ်းအနားကျင်းပ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၉
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သယ်နိုး ကျွန်းမြို့နယ် အမှတ်(၁)အခြေခံ ပညာအထက်တန်းကျောင်း၏ နှစ် (၆၀)ပြည့် စိန်ရတုအကြိုအခမ်းအနား ကို ကျောင်းစုဝေးခန်းမ၌ ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက်နှင့် ၂၈ ရက်တို့တွင် ကျင်းပ ခဲ့သည်။
ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက်ကျင်းပသည့် အခမ်းအနားတွင် သံယာတော်များ အား အရက်ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး ၁၉၅၄ခုနှစ်မှ ၁၉၇၄ခုနှစ်အထိ တာဝန် ထမ်းဆောင်ခဲ့သော အငြိမ်းစားဆရာ ကြီး ဆရာမကြီးတို့အား လက်ဆောင် ပစ္စည်းများဖြင့် ပူဇော်ကန်တော့ကြ သည်။ ဒီဇင်ဘာ ၂၈ ရက်တွင် ၁၉၇၅ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အငြိမ်းစားနှင့် လက်ရှိ တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိ သော ဆရာ ဆရာမများအား လက်ဆောင်ပစ္စည်းများဖြင့် ပူဇော် ကန်တော့ကြပြီးစာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲမှ ဆု ရရှိသူများအားဆုချီးမြှင့်ပြီး ပဒေသာ ကပွဲပျော်ပွဲရွှင်ပွဲနှင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက် ခဲ့ကြသည်။ ဇနည်အောင်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ဦးနုကျော်စွာ ပြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက် အမျိုးသမီးအဖွဲ့ နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ အိဘာကာ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့တို့ကို နှုတ်ခွန်းဆက် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနုကျော်စွာ မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ အိဘာကာ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့တို့ကို နှုတ်ခွန်းဆက် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၉

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနုကျော်စွာသည် မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ ကင်းထောက်ချုပ် ဒေါ်တင်လှကြည်၊ ဒေါ်ခင်စောဥဗ္ဗာ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးကင်းထောက်အဖွဲ့(ယာယီ) တို့နှင့်အတူ ဂျပန်နိုင်ငံ အိဘာကာ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် Ms.YOKO SHINKE ဦးဆောင်သော အဖွဲ့တို့အား ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြည်သူ့လွှတ်တော်(C) ဆောင် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနုကျော်စွာက လွှတ်တော်သို့ လာရောက်လေ့လာကြည့်ရှု မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အမျိုးသမီး အဖွဲ့နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ အိဘာကာကင်းထောက် အမျိုးသမီးအဖွဲ့ စုစုပေါင်း ၉၈ ဦးတို့အား ပြည်သူ့ လွှတ်တော် ဇယားညိုရိပ်ခန်းမဆောင်၌ နှုတ်ခွန်းဆက်အမှာစကားပြောကြားပြီး ကင်းထောက် အမျိုးသမီးအဖွဲ့နှင့် အမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါတွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့်အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြန်မာနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားသားအမြဲနေထိုင်ခွင့် စတင်လျှောက်ထားနိုင်ပြီ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၉
ပြန်မာနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားသားအမြဲနေထိုင်ခွင့် (Permanent Residence) ကို ယနေ့မှစတင်၍ ရန်ကုန်မြို့၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ် ၂၇ လမ်းရှိ လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေး နှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန နိုင်ငံခြားသားအ မြဲနေထိုင်ခွင့်ဌာနစိတ်သို့ စတင်လျှောက်ထားနိုင်ပြီဖြစ် ကြောင်း လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီး ဌာနမှ သိရသည်။ (ယာပုံ)

ယနေ့မှစတင်၍ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး နှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီး ဌာန (Permanent Residence) ကို နိုင်ငံခြားသား များအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၌ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်၊ ရင်းနှီး မြှုပ်နှံသူ၊ မြန်မာနိုင်ငံသားဟောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံသားနှင့် ဆက်စပ်သူ နိုင်ငံခြားသားများဟူ၍ အမျိုးအစားလေးမျိုးကို လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီး ဌာန နိုင်ငံခြားသားအမြဲနေထိုင်ခွင့်ဌာနစိတ်၌ စတင် လျှောက်ထားနိုင်မည်ဖြစ်သည်။



ဖြစ်ကြောင်း သိလိုသောအသိအမှတ်ပြု အထောက်အထား၊ အနည်းဆုံး တစ်နှစ်သက်တမ်းအထက်ရှိအလုပ်ခန့်စာ (သို့မဟုတ်) ခွင့်ပြုဖိတ်ခေါ်စာ၊ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ အတွက် ပညာအရည်အချင်းနှင့် ပတ်သက်၍ တရားဝင် အသိအမှတ်ပြု အထောက်အထားလက်မှတ်များနှင့် လျှောက်ထားသည့်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းခွင်အတွေ့ အကြုံ၊ လုပ်သက်အတွက် သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများ၏ ခိုင်လုံသော တရားဝင်ထောက်ခံစာ၊ စသည့်အထောက် အထားများ ပါရှိရမည်ဖြစ်သည်။

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန စက်မှုနှင့်သက်မွေးပညာဦးစီးဌာန ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် A.G.T.I ပထမနှစ် ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများခေါ်ယူခြင်း
၁။ အစိုးရနည်းပညာကောလိပ် (ရွှေဘို၊ မြင်းခြံ၊ မိုးညှင်း)နှင့် အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ (ကျောက်ပန်းတောင်း၊ ချောက်၊ ရေနံချောင်း၊ ဝါးခယ်၊ သရက်၊ ကျောက်ဆည်၊ ဟားခါး၊ ပူတာအို၊ ခန္တီး၊ သံတွဲ၊ ဂန့်ဂေါ၊ ကန့်ဘလူ၊ မကွေး၊ မော်လမြိုင်၊ လက်ဝဲတန်း)တို့တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် A.G.T.I ပထမနှစ်ဝင်ခန်းသားများကို ခေါ်ယူမည် ဖြစ်ပါသည်။
၂။ လျှောက်ထားသူသည်-
(က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ပြီး ကိုယ်လက်အင်္ဂါသန်စွမ်းကျန်းမာသည့်ဖြစ်ရမည်။
(ဂ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် အောင်မြင်ပါဘိသကဲ့သို့ မြို့နယ်နှင့်အောင်မြင်သူ ဖြစ်ရမည်။
(၁) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ဘာဝဗေဒ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
(၂) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ သမိုင်း၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
(၃) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ စိတ်ကြိုက်မြန်မာစာ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
(၄) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ၊ ဇီဝဗေဒ။
(၅) မြန်မာစာ၊ အင်္ဂလိပ်စာ၊ သင်္ချာ၊ ပထဝီဝင်၊ ရူပဗေဒ၊ ဓာတုဗေဒ။
(ဃ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် ရရှိခဲ့သည့် အင်္ဂလိပ်စာနှင့် သင်္ချာစာမေးပွဲရမှတ်အပေါ် မူတည်၍ ရွေးချယ်မည်ဖြစ်သည်။
၃။ မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးရှိ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲဖြေဆိုခဲ့သည့် စာစစ်ဌာနများမှ အောင်မြင်သူ များ လျှောက်ထားနိုင်သည်။

- ၄။ အစိုးရနည်းပညာအထက်တန်းကျောင်းများမှ အောင်မြင်သူများလည်း လျှောက်ထား နိုင်သည်။
- ၅။ အစိုးရနည်းပညာကောလိပ်နှင့် အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံများအလိုက် ဖွင့်လှစ်သင်ကြား ပေးမည့်သင်တန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်-
(က) မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာ
(ခ) အီလက်ထရွန်းနစ်အင်ဂျင်နီယာ
(ဂ) လျှပ်စစ်စွမ်းအားအင်ဂျင်နီယာ
(ဃ) စက်မှုအင်ဂျင်နီယာ
- ၆။ သင်တန်းကာလမှာ (၃)နှစ်ဖြစ်သည်။ သင်တန်းပြီးဆုံးပါက ဒီပလိုမာအောင်လက်မှတ် ပေးအပ်မည်ဖြစ်သည်။
- ၇။ ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများကို မိမိတို့လျှောက်ထားလိုသည့် အစိုးရနည်းပညာကောလိပ်နှင့် အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံများ၌ ၃၀-၁၂-၂၀၁၄ ရက်မှ စတင်ထုတ်ယူနိုင်သည်။ လျှောက်လွှာ များကို ၁၁-၁-၂၀၁၅ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ မိမိတို့လျှောက်ထားမည့် ကျောင်းများသို့ ပြန်လည်တင်သွင်းရမည်။
- ၈။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ပါအချက်အလက်များကို ပူးတွဲတင်ပြရမည်-
(က) လျှောက်ထားသူ၏နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မိတ္တူ)။
(ခ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ် ရေးဦးစီးဌာနမှ ထောက်ခံစာမူရင်းနှင့် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်းမှ ထောက်ခံစာမူရင်း။
(ဂ) သက်ဆိုင်ရာမှ တရားဝင်ထုတ်ပေးထားသော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင် သည့်အမှတ်စာရင်း (မူရင်းနှင့်မိတ္တူ)။
(ဃ) ပတ်စ်ပို့အရွယ်ရောက်စုံစာတံပုံ(၃)ပုံ။
- ၉။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက အစိုးရနည်းပညာကောလိပ် (ရွှေဘို၊ မြင်းခြံ၊ မိုးညှင်း)နှင့် အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ (ကျောက်ပန်းတောင်း၊ ချောက်၊ ရေနံချောင်း၊ ဝါးခယ်၊ သရက်၊ ကျောက်ဆည်၊ ဟားခါး၊ ပူတာအို၊ ခန္တီး၊ သံတွဲ၊ ဂန့်ဂေါ၊ ကန့်ဘလူ၊ မကွေး၊ မော်လမြိုင်၊ လက်ဝဲတန်း)တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်သည်။

○ ရှေ့မှ
ကုသရေး အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်အဖြစ် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကုသပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။
အဖွဲ့ဝင် ၂၀ ဦးခန့် ပါဝင်မည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု အဖွဲ့ သည် လီဆူး၊ ရဝမ်၊ တိပက်ရွာပေါင်း ၁၂ ရွာရှိ ဒေသခံတိုင်းရင်းသားများ အား လိုက်လံဆေးကုသပေးမည်ဖြစ် သည်။ ယင်းအဖွဲ့သည် တိပက်လူမျိုး များနေထိုင်သည့် တဟွန်ဒေရွာ အထိရောက်အောင် သွားရောက်ပြီး ဆေးကုသပေးမည်ဖြစ်သည်။
ခါကာဘိုရာဇီတောင်သို့ တက် ရောက်ရာ လမ်းတစ်လျှောက်ရှိ ကျေးရွာများအနက် အချို့ရွာများမှာ အိမ်ခြေ ၁၅ လုံး၊ အချို့ရွာများမှာ အိမ်ခြေ ၂၀ နှင့် အိမ်ခြေအများဆုံး ရွာမှာ အိမ်ခြေ ၄၀ ခန့်သာရှိသည့် ရွာငယ်များသာဖြစ်ကြသည်။ ယင်းရွာ လေးများကို ကျန်းမာရေးစောင့် ရွက်မှုပေးနိုင်ရန် စီစဉ်နေခြင်း ဖြစ်သည်။
အဆိုပါ ကျေးရွာလေးများအနက် ထရုံလူပုလေးများ နေထိုင်သော ခရောင်းရွာကိုလည်း ရောက်ရှိကာ ဆေးဝါးကုသမှု၊ ကျန်းမာရေးစောင့် ရွက်မှုများဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ် သည်။ ခရောင်းရွာတွင် မူလထရုံလူပု လေးများမှာ သုံးဦးသာကျန်ရှိတော့ ပြီး ယင်းတို့မှာ အမျိုးသားတစ်ဦးနှင့် ကျန်လူပုလေးများမှာ ဒေသခံရဝမ် လူမျိုးများနှင့် သွေးနှောသူများသာ ဖြစ်သည်။
ယင်းကျေးရွာများသို့ သွားရောက် ဆေးကုသကြမည့်အဖွဲ့တွင် တောင် တက်အသင်းဝင် ဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုများနှင့် ဆေးဝါးကျွမ်းကျင် သူများပါဝင်ပြီး အဖွဲ့ဝင် ၂၀ ခန့် ပါဝင်မည်ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

နိုင်ငံတကာသတင်း

ပျောက်ဆုံးအင်ဒိုနီးရှား ခရီးသည်လေယာဉ် ရေအောက်ကြမ်းပြင်၌ရှိနိုင်ကြောင်း ခန့်မှန်း

ဂျပန်ဘာ ဒီဇင်ဘာ ၂၉
လူပေါင်း ၁၆၂ ဦးနှင့်အတူ တစ်ရက်ကြာ ပျောက်ဆုံးနေသော အဲအာရှအင်ဒိုနီးရှားလေယာဉ် QZ 8501 ကို ပျောက်ဆုံးပြီး တစ်ရက် အကြာတွင် ရှာဖွေမှုများ ဆက်လက် ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။



အဆိုပါခရီးသည်လေယာဉ်သည် ပင်လယ်ကြမ်းပြင်သို့ ရောက်ရှိ ဖွယ်ရှိကြောင်း သို့သော်လည်း ယင်းကို တွေ့နိုင်သည့် သဲလွန်စများ မတွေ့ ရသေးကြောင်း အင်ဒိုနီးရှားရှာဖွေ ရေးနှင့် ကယ်ဆယ်ရေးအေဂျင်စီ အကြီးအကဲက အကြံပြုပြောကြား လိုက်သည်။

“လေယာဉ်ရှိလိမ့်မယ်လို့ ယူဆ ရတဲ့ ဂျားဗားပင်လယ်အော်မှာသာ ရှာဖွေရသေးတယ်” ဟု လေယာဉ် တက်သွားရာနေရာ ဆူရာဘာယာမှ တာဝန်ရှိသူများက ပြောသည်။ အဲဘတ်စ် ခရီးသည်လေယာဉ် A 320 -200 သည် တနင်္ဂနွေနေ့ အစောပိုင်းက စင်ကာပူသို့ ဦးတည် ပျံသန်းစဉ်ပျောက်ဆုံးသွားခဲ့ခြင်း ဖြစ် သည်။

အဆိုပါ လေယာဉ်မှူးများက ရာသီဥတုဆိုးရွားလာပါကလမ်းကြောင်း ပြောင်းပျံသန်းရန် တောင်းဆို

ခဲ့သော်လည်း သတင်းအချက်အလက် များရောက်အောင် မပို့နိုင်ခဲ့ဟု ဆို သည်။ လေယာဉ်သည် ပျက်ကျသည် ဟု ခန့်မှန်းရပြီး ရေအောက်ကြမ်းပြင် ၌ ရှိနိုင်ကြောင်း အင်ဒိုနီးရှား ရှာဖွေ ရေးနှင့်ကယ်ဆယ်ရေးအေဂျင်စီအကြီး အကဲ ဘန်ဘန်းဆိုလစ်ယိုက ဂျပန် တာသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြော သည်။ အဆိုပါလေယာဉ်ကို ဘီလီယွန်း ကျွန်းအနီး တနင်္ဂနွေနေ့ တစ်ညလုံး

ရှာဖွေမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ သင်္ဘော များရောက်အောင် မပို့နိုင်ခဲ့ဟု ဆို သည်။ လေယာဉ်သည် ပျက်ကျသည် ဟု ခန့်မှန်းရပြီး ရေအောက်ကြမ်းပြင် ၌ ရှိနိုင်ကြောင်း အင်ဒိုနီးရှား ရှာဖွေ ရေးနှင့်ကယ်ဆယ်ရေးအေဂျင်စီအကြီး အကဲ ဘန်ဘန်းဆိုလစ်ယိုက ဂျပန် တာသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြော သည်။ အဆိုပါလေယာဉ်ကို ဘီလီယွန်း ကျွန်းအနီး တနင်္ဂနွေနေ့ တစ်ညလုံး

သုံးစင်းစေလွှတ်မည် ဖြစ်သကဲ့သို့ စင်ကာပူကလည်း C-130 လေယာဉ် စေလွှတ်ထားသည်။ ဩစတြေးလျက လည်း ကူညီမည်ဟုဆိုသည်။ အဆိုပါ အဲအာရှ အင်ဒိုနီးရှားလေယာဉ်သည် ၂၀၀၈ ခုနှစ်က စတင်အသုံးပြုခဲ့ပြီး ပျံသန်းမှုအကြိမ် ၁၃၆၀၀ ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။ နောက်ဆုံးပြုပြင်ထိန်း သိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းကို နိုဝင်ဘာလ အတွင်းက ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)

ခရီးအေးရှား သမ္မတသစ်ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ

စာဂရက် ဒီဇင်ဘာ ၂၉
ခရီးအေးရှားပြည်သူများသည် ၎င်းတို့၏ သမ္မတသစ်ကိုရွေးချယ်ပေးကြ တော့မည်ဖြစ်ရာ လက်ရှိသမ္မတ အိုင်ဗိုဂျီစီ ပိုဗစ်သည် ရွေးချယ်ခံမည့် လေးဦးထဲတွင် တစ်ဦးအပါအဝင်ဖြစ်သည်။ ၎င်းကိုအာဏာရ ညွန့်ပေါင်း အဖွဲ့မှ အမည်စာရင်းတင်သွင်းခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
အခြားအမတ်လောင်း သုံးဦးမှာ အတိုက်အခံပီတီမှ ကိုလင်ဂရာ ဗာကီတရီဗစ်၊ လက်ယာဝါဒီ တစ်နည်း ရှေးရိုးစွဲဝါဒီ မီလန်ကူဂျန်ဒစ်နှင့် လှုပ်ရှားတက်ကြွသူဗီလီဘောစင်ဆစ်တို့ဖြစ်ကြသည်။
သမ္မတသည် နိုင်ငံ၏ အဓိကအရေးပါသော အခန်းကဏ္ဍတွင်ရှိနေပြီး နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒဆိုင်ရာ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူဖြစ်ပြီး တပ်မတော်၏ အကြီးအကဲလည်း ဖြစ်သည်။ ခရီးအေးရှားနိုင်ငံသည် လွန်ခဲ့သောနှစ် လူလိုင်လကမှ ဥရောပသမဂ္ဂသို့ ဝင်ရောက်ထားသည့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတစ် နိုင်ငံလည်း ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံ၏စီးပွားရေး ကျပ်တည်းပြီး စီးပွားရေး ကျဆင်းမှုအခြေအနေနှင့် ရင်ဆိုင်ရသည်မှာ ခြောက်နှစ်ရှိပြီဖြစ်သည်။ ပါလီမန်ရွေးကောက်ပွဲကို လာမည့်နှစ်ကုန်ပိုင်းတွင် ပြုလုပ်နိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ထားသည်။ (ဘီဘီစီ)

ယူကေနိုင်ငံတွင် ခရစ္စမတ်ရာသီအတွင်းတစ်နေ့လျှင် ခွဲစိတ်ကုသမှုပေါင်း ၃၀၀ ကျော် ပယ်ဖျက်ခဲ့

လန်ဒန် ဒီဇင်ဘာ ၂၉
ခရစ္စမတ်အကြိုကာလအတွင်း ဗြိတိန်နိုင်ငံရှိ အမျိုးသားကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်ရေးဆေးရုံများ၌ ခုတင်များ မလုံလောက်မှုကြောင့် တစ်နေ့လျှင် ခွဲစိတ်ကုသမှုပေါင်း ၃၀၀ ကျော် ပယ်ဖျက်ခဲ့ရသည်။
ခွဲစိတ်ဆရာဝန်များသည် ယခုလ ပထမရက်သတ္တနှစ်ပတ်အတွင်း ခွဲစိတ်ကုသမှုပေါင်း ၃၁၁၃ ကြိမ်ကို မတတ်သာသဖြင့် ရွှေ့ဆိုင်းခဲ့ခြင်းဖြစ် ကြောင်း Sunday Times သတင်းစာက ဖော်ပြခဲ့သည်။ အဆိုပါစာရင်းဇယား သည် လွန်ခဲ့သည့် နှစ်နှစ်အလားတူကာလနှင့်နှိုင်းယှဉ်ပါက ၅၀ ရာခိုင်နှုန်း နီးပါးမြင့်တက်လာကြောင်းကို ညွှန်ပြခဲ့သည်။
လွန်ခဲ့သည့်နှစ် ဒီဇင်ဘာပထမလဝက် အလားတူအချိန်တွင် အရေးပေါ် ခွဲစိတ်ကုသမှုပေါင်း ၁၃၈ ခုကို ရွှေ့ဆိုင်းခဲ့ရသော်လည်း ယခုနှစ် ဤအချိန် တွင် ၁၆၁ ခုထိ တိုးမြှင့်ရွှေ့ဆိုင်းခဲ့ရကြောင်း သိရသည်။
အင်္ဂလန်နိုင်ငံတစ်ဝန်း မကြာသေးမီနှစ်များအတွင်း အရေးပေါ်ဌာနများ တွင် တက်ရောက်၍ ဆေးဝါးကုသမှုယူသူများမှာ များပြားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ပရက်စ်တီစီ)

ကိုလံဘီယာသူပုန်ခေါင်းဆောင် ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးရန် ကျူးဘားသို့ရောက်ရှိ

ဘိုဂိုတာ ဒီဇင်ဘာ ၂၉
ကိုလံဘီယာ သူပုန်တပ်ဖွဲ့ (FARC) ၏ တပ်မှူးသည် ကိုလံဘီယာ အစိုးရနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးရန် ကျူးဘားသို့ရောက်ရှိနေကြောင်း အာဏာပိုင်များက အတည်ပြုပြောကြားခဲ့သည်။
FARC တောင်ပိုင်းအုပ်စုတပ်မှူးဖြစ်သူ ဂေါမက်ဇ်သည် ဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ရန်အတွက် ဟာဗားနားသို့ ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း ကိုလံဘီယာနိုင်ငံ သမ္မတရုံး သတင်းထုတ်ပြန်ချက်တစ်ရပ်အရ သိရသည်။
ဂေါမက်ဇ်သည် အစိုးရအလိုရှိနေသည့် ဝရမ်းပြေးတစ်ယောက်ဖြစ်သည့် အတွက် ၎င်း၏ခရီးစဉ်အတွက် ကြိုတင်ညှိနှိုင်းချက်များကို ကိုလံဘီယာသမ္မတ ၏ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် ပြုလုပ်ခဲ့သည်ဟု အဆိုပါထုတ်ပြန်ချက်တွင် ဖော်ပြထားသည်။
အသက် ၆၇ နှစ်အရွယ်ရှိ ဂေါမက်ဇ်သည် နိုင်ငံအတွင်းရှိ အကြီးမားဆုံး မူးယစ်ဆေးဝါးကုန်ကူးသူများတွင် တစ်ယောက်အပါအဝင်ဖြစ်နိုင်ကြောင်း၊ ထို့အပြင် နိုင်ငံအနောက်တောင်ပိုင်း ပူဆူမာယိုဒေသရှိ ရေနံဆိပ်ကမ်းများ တိုက်ခိုက်မှုတွင် နောက်ကွယ်က ကြိုးကိုင်သူဖြစ်နိုင်ကြောင်း ဆိုသည်။
၎င်းကို အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုကလည်း အလိုရှိလျက်ရှိရာ ၎င်း၏ သတင်းအချက်အလက်ပေးနိုင်သူအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂ ဒသမ ၅ သန်း ဆုတော်ငွေပေးမည်ဟု ကမ်းလှမ်းထားကြောင်း အေဂျင်စီစီစီစီဆိုင် ကွင်ဖော်ပြထားသည်။ (ဆင်ဟွာ)

အိုင်အက်စ်တပ်ဖွဲ့များသည် လွန်ခဲ့သောခြောက်လကျော်ကာလအတွင်း ဆီးရီးယားတွင် လူပေါင်း ၂၀၀၀ ခန့် သတ်ဖြတ်ခဲ့

ဒမတ်စကတ် ဒီဇင်ဘာ ၂၉
အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်သမား များသည် လွန်ခဲ့သောခြောက်လ

ကျော်ကာလအတွင်းက ဆီးရီးယား တွင် ၎င်းတို့အဖွဲ့ဝင် ၁၂၀ အပါအဝင် ၁၈၇၈ ဦးကို သတ်ဖြတ်



ခဲ့ကြောင်း အင်္ဂလန်အခြေစိုက် ဆီးရီးယားလူ့အခွင့်အရေးအဖွဲ့က တနင်္ဂနွေနေ့တွင် ပြောခဲ့သည်။ ၎င်းတို့ သတ်ဖြတ်ခဲ့သူများတွင် အများစုမှာ အရပ်သားများဖြစ် ကြပြီး ဆီးရီးယား နိုင်ငံအရှေ့ဘက် တွင် နေထိုင်သော ဆွန်နီမျိုးနွယ်စု ၉၃၀ ပါဝင်ကြောင်း ဆီးရီးယား လူ့အခွင့်အရေးစောင့်ကြည့်သူများ၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကား၍ ရိုက်တာသတင်းတစ်ရပ်၌ ဖော်ပြ ထားသည်။
ခေါင်းဖြတ်သတ်ခံရသူ အိုင် အက်စ်အကြမ်းဖက်အဖွဲ့ဝင် လေးဦး မှာ တိုက်ခိုက်ရေးသမားများဖြစ်ကာ

၎င်းတို့သည် ဌာနေကိုပြန်ရန် ကြိုးစား သူများလည်းဖြစ်ကြသည်။ အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက် တပ်ဖွဲ့ ဝင်များသည် ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်ရှိ နယ်မြေအတော်များများကို အစွလာမ် နိုင်ငံထူထောင်ရန် ကြွေးကြော်ခဲ့ သည်။ မကြာမကြာ ထုတ်လွှင့်သော ရုပ်သံများတွင် တင်းကျပ်သော အစွလာမ်ဥပဒေ ချိုးဖောက်သူ များကို ခေါင်းဖြတ်သတ်သည်များ ကို ပြသခဲ့သည်။ ထိုခေါင်းဖြတ်သတ် ခံရသူများထဲတွင် အမေရိကန် သတင်းထောက်နှစ်ဦးနှင့် အမေရိကန် နှင့် ဗြိတိန်တို့မှ စေတနာ့ဝန်ထမ်း သုံးဦးလည်းပါဝင်သည်။ (တိုင်းမ်)

ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲပြန်စရန် တောင်ကိုရီးယားက မြောက်ကိုရီးယားကိုကမ်းလှမ်း

ဆိုးလ် ဒီဇင်ဘာ ၂၉
တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံက ငြိမ်း ချမ်းစွာ ပြန်လည်ပေါင်းစည်းရေး ပြင်ဆင်မှုတစ်ရပ်အဖြစ် မြောက် ကိုရီးယားနှင့် လာမည့်လတွင် အဆင့် မြင့်ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲပြန်စရန် ကမ်းလှမ်းလိုက်သည်။
လွန်ခဲ့သည့်နှစ်ပေါင်း ၆၀ ကျော်

အတွင်း ကွဲကွာခဲ့သော မိသားစုများ ပြန်လည်ပေါင်းစည်းရန် အထူး တလည်မျှော်လင့်ပါကြောင်း ပြန် လည် ပေါင်းစည်းရေး ဝန်ကြီးယိုခီ ဝေးက ပြောသည်။
သို့သော်လည်း အဆိုပါကိစ္စနှင့် ပတ်သက်၍ ပြုယမ်းမှု တစ်စုံတစ်ရာ တို့ပြန်ပြောဆိုခြင်းမရှိသေးဟု သိ

ရသည်။
တောင်နှင့် မြောက်ကိုရီးယား နှစ်နိုင်ငံတို့သည် ငြိမ်းချမ်းစွာ ပြန်လည်ပေါင်းစည်းရန် အစီအစဉ် တစ်ရပ်ရေးဆွဲရေး မျက်နှာချင်းဆိုင် တွေ့ဆုံသင့်ကြောင်း မစ္စတာယိုက သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြား လိုက်သည်။ (ဘီဘီစီ)



ပြည်တွင်းသတင်း

ရှေ့မှူး ခေလုလင်ဇနီးစဉ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် ခုတ် ၅၀၀ ဆံ့ အထူးကု ဆေးရုံကြီး ဆီးနှင့်ကျောက်ကပ် ခွဲစိတ်ကုပညာဌာန ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး ဒေါက်တာကျော်စွာလှိုင်နှင့် အသင်းခွဲစိတ်ကုပညာဌာန ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး ဒေါက်တာ သန်းလွင်တို့က ခွဲစိတ်ကုသမှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများ၊ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည့် အခြေအနေများနှင့် ဖြည့်ဆည်းပေးရန်လိုအပ်ချက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြ ကြရာ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြင့် က တင်ပြချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဖြည့်စွက်ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတက နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍအတွက် လိုအပ်ချက်များ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် ဘတ်ဂျက်ကို တိုးမြှင့်ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ သို့ရာတွင် ပညာရေး စသည့်အခြား



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောင်ခမ်း ရန်ကုန်မြို့၊ ဒုတိယ (၅၀၀)ဆံ့ အထူးကုဆေးရုံကြီး ဆီးနှင့်ကျောက်ကပ်ခွဲစိတ်ကုပညာဌာနတွင် ဆေးရုံ လာရောက်ပြသသူများအား ရှင်းလင်းနှီးနှီးနွဲ့နွဲ့ဆက်စဉ်။

ကဏ္ဍများအတွက်လည်း ထည့်သွင်း စဉ်းစားသွားရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ကုသရေးကိစ္စများတွင် နိုင်ငံတကာ စံနှုန်းများနှင့် ကိုက်ညီအောင် ဆောင်ရွက်ရာတွင် ရေရှည်စီမံကိန်း များ ရေးဆွဲဆောင်ရွက်သွားရန်လို ကြောင်း၊ စီမံကိန်းများရေးဆွဲရာတွင် ဝန်ကြီးဌာနများ တစ်ခုနှင့်တစ်ခု ချိတ်ဆက်ပြီး ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း အကောင်အထည်ဖော်သွားရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ အချို့သောကိစ္စရပ်များတွင် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ

ဝန်ထမ်းများလစာတိုးမြှင့်ခြင်းသမာက နောင်ရေးအတွက်ပါစိစဉ်လျက်ရှိ တစ်ဦးချင်းဝင်ငွေစုဆောင်းသည့်စနစ် အားကောင်းခိုင်မာအောင် နိုင်ငံဝန်ထမ်းများ ပိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၉ အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍ နိုင်ငံဝန်ထမ်းများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲအခမ်းအနားကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ရုံး စဉ်ခန်းမကြီး၌ ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ကျင်းပရာ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မောင်မောင်သိမ်း၊ ဦးသန့်ရှင်း၊ ဒေါက်တာ ဒေါ်သိန်းသိန်းဌေး၊ ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်း၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် ဝန်ကြီးဌာနအသီးသီးရှိ ရှာဖွေ ၉၈ ခုမှ နိုင်ငံဝန်ထမ်း ၅၀၀ ကျော် တက်ရောက်သည်။ (အောက်ပုံ)



အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲ အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းက အဖွဲ့အမှတ်စကားပြောကြားရာ၌ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ဒီမိုကရေစီစနစ်သစ်ဆီသို့ ကူးပြောင်းကာလတစ်ခုကို ဖြတ်သန်းနေခြင်းဖြစ်ပြီး မိဘပြည်သူများ၏အကျိုးစီးပွားကိုရှေးရှုကာ စိန်ခေါ်မှုများကိုလည်း အောင်မြင်စွာကျော်ဖြတ်ခဲ့ရသည်ကို တွေ့ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာတွင် မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရ၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို အသိအမှတ်ပြုခံရပြီး အစိုးရအဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်ဖြစ်သည့် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးကို ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးအမှတ်အသား တစ်ခုအနေဖြင့် သတ်မှတ်ခံရသည်အထိ အောင်မြင်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုလိုအောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် နိုင်ငံဝန်ထမ်းများ၏ ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုကို ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း၊ ကောင်းမွန်သော အုပ်ချုပ်ရေး၊ သန့်ရှင်းသောအစိုးရ ဖြစ်အောင်ဆောင်ရွက်ရာတွင် လူမှုစီးပွားလိုအပ်ချက်များကို အဓိကထား ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ပြီး ဦးစားပေးလုပ်ငန်းစဉ် ခုနစ်ရပ်ဖြင့် လျှပ်စစ်မီး၊ သောက်သုံးရေ စိုက်ပျိုးရေး၊ အလုပ်အကိုင်ရရှိရေး၊

ပျမ်းမျှဝင်ငွေသည် ဖြစ်ပေါ်လာမည့် အခြေအနေနှင့် လိုက်လျောညီထွေ ရှိရန်လိုအပ်ပြီး ထည့်သွင်းစဉ်းစားရန် လိုအပ်ကြောင်း။ နိုင်ငံဝန်ထမ်း အင်အားသည် မြန်မာနိုင်ငံ လူဦးရေ၏ ၂ ရာခိုင်နှုန်းမျှသာရှိပြီး ကျန် ၉၈ ရာခိုင်နှုန်းမှာ ပြည်သူများသာဖြစ်သည့်အတွက် ကုန်ဈေးနှုန်းမြင့်တက်မှုကို ခံစားရမည်မှာ ပြည်သူအဖြစ်သည့်အတွက် စာနာရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ပြည်သူအများစု၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်မှု အနည်းဆုံးဖြစ်စေမည့် နည်းလမ်းကိုဆောင်ရွက်ရန် လွန်စွာ အရေးကြီးသည့်အချက်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှုန်းထားတိုးမြှင့်ရေးကို အထူးအလေးထား ဆောင်ရွက်ပေး သွားမည်ဖြစ်ကာ လစာနှုန်းထား တိုးမြှင့်ရေးနှင့်အတူ ဝန်ထမ်းများ အငြိမ်းစားယူပြီးနောက် ကိုယ်ပိုင် အိမ်နှင့်နေထိုင်နိုင်ရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့်ဝင်ငွေဆိုင်ရာ သုံးစွဲကုန်ကျ မှုများကို အထောက်အပံ့ဖြစ်စေ နိုင်မည့် အစီအမံများကိုလည်း ဆောင်ရွက်သွားမှာ ဖြစ်ကြောင်း၊ အဆိုပါအစီအမံများသည် နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် ရေရှည်ခိုင်မာသည့် အောက်ခြေကောင်းတစ်ခု ချမှတ်ပေး နိုင်ရန်အတွက်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်း အစီအစဉ်များတွင် နိုင်ငံတကာ၌ အောင်မြင်စွာ ကျင့်သုံးနေသည့် ပုံစံများ၊ အတွေ့အကြုံများအပေါ် တွင် အခြေခံထားခြင်းဖြစ်ကာ ပြည်သူ့အကျိုးစီးပွားကို ဘေးထွက် ဆိုးကျိုးသက်ရောက်မှု အနည်းဆုံး ဖြစ်စေမည့် ဝင်ငွေစုဆောင်းသည့် ရန်ပုံငွေစနစ်တစ်ခုကို ထူထောင် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အကျိုးဆက် အနေဖြင့် နိုင်ငံဝန်ထမ်းများ နိုင်ငံတော်၏ထောက်ပံ့မှုကို ပြည့်ဝစွာ ရရှိခံစားနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး နေထိုင် စားသောက်ရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာ ရေးစသည့် လူမှုပတ်ဝန်းကျင် ကောင်းတစ်ခု ဖန်တီးဖော်ဆောင် နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်က ကျန်းမာရေးကဏ္ဍတွင်အခမဲ့ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုစနစ်ကို ကျင့်သုံးလျက်ရှိပြီး ဘတ်ဂျက်အသုံး စရိတ်များကို တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ်

ယင်းနောက် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်သိန်းသိန်းဌေးက ကျန်းမာရေး တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေများ၊ အားလုံးလွှမ်းမိုး နိုင်သော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ရရှိစေရန် အခွင့်အလမ်းများ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ နှစ် အလိုက် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အသုံးစရိတ်ခွင့်ပြုခြင်း၊ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုပိုင်းဆိုင်ရာ အစီအမံများနှင့် စာရင်းဇယားအချက် အလက်များအပေါ် ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်းက လူမှုဖူလုံရေးစီမံကိန်း စတင်ပေါ်ပေါက်လာပုံ၊ ရည်ရွယ်ချက်၊ လူမှုဖူလုံရေးအာမခံစနစ်များ၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ် လူမှုဖူလုံရေး ဥပဒေထည့်ဝင်ကြေး နှုန်းထားများ၊ လူမှုအကာအကွယ်ပေးရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များအပေါ် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းက နိုင်ငံ့အမှတ်စကား ပြောကြားရာ ဒီမိုကရေစီစနစ်ကျင့်သုံးသည့်နိုင်ငံများတွင် အစိုးရအနေဖြင့် မူဝါဒများ အကောင်အထည်ဖော်ရာ၌ စွမ်းဆောင်ရည်မြင့်မားသည့် ဝန်ထမ်းများရှိရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းများ၏ ရာထူး တိုးမြှင့်ရေးကိစ္စများတွင် စွမ်းဆောင်ရည် အခြေပြုစီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် ရလဒ် အခြေပြုစီမံခန့်ခွဲမှုကို ကျင့်သုံးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းများ၏ အဓိက လိုအပ်ချက်များဖြစ်သည့် စားဝတ်နေရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ မိသားစုအရေးကိစ္စများကို မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတာဝန်ထမ်းဆောင်နေသောဝန်ထမ်းများ သက်ပြည့်ပင်စင်အငြိမ်းစား ယူပြီးနောက်တွင် လည်း လိုအပ်ချက်များ ရှိနေနိုင်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး မူဝါဒ(၄)ရပ်ဖြစ်သည့် နိုင်ငံရေးပြုပြင် ပြောင်းလဲမှု၊ စီးပွားရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု၊ အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုနှင့် ပုဂ္ဂလိက ကဏ္ဍ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများဟူ၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ တတိယ အဆင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုအဖြစ်

အဖွဲ့သို့တင်ပြပြီး ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်းဖြင့်ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ဒုတိယသမ္မတသည် ခုတ် ၅၀၀ ဆံ့ အထူးကုဆေးရုံကြီးရှိ ဆီးနှင့်ကျောက်ကပ်ခွဲစိတ် အထူးကုဌာနနှင့် အသင်းနှင့် သည်းခြေလမ်းကြောင်း ခွဲစိတ်ကုပညာဌာနများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး လူနာများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်အားပေးသည်။ ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတသည် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ဒုတိယ ၁၅၀၀ ရှိ တိုးချင်းထပ်ဆောင်အသစ် တည်ဆောက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေနှင့် လူနာဆောင်များ ပြင်ဆင်ထား ရှိမှု ဆေးရုံကြီး၏ပင်မဆောင် ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှု ဆေးရုံကြီးအတွင်းရှိ စားသောက် ဆိုင်ခန်းများ နေရာချထားမှုနှင့် အရေးပေါ်နှင့် ပြင်ပလူနာဌာန မွမ်းမံပြင်ဆင်နေမှု အခြေအနေ များကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များကို ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထွင်းသတင်း

ကျောပိုးမှ

တပ်စစ်ဆေးခံခြင်း၊ နိုင်ငံတော်အလံ အလေးပြုခြင်း၊ ကျဆုံးလေပြီးသော အာဇာနည်ခေါင်းဆောင်ကြီးများနှင့် ရဲဘော်များအား အလေးပြုခြင်းနှင့် အောက်မေ့သတိရသော အားဖြင့် နှစ်မိနစ်ငြိမ်သက် ဂါရဝပြုခြင်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ (၆၇)နှစ် မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ မိန့်ခွန်း နာယူခြင်း၊ သစ္စာအမိဋ္ဌာန်ပြုခြင်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတအား စစ်ကြောင်း ပုံဖြင့် ချီတက်အလေးပြုခြင်း၊ တပ်မတော်လေတပ် လေယာဉ် များ ပုံဖွဲ့ချီတက်အလေးပြုခြင်းတို့ ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ် သည့်များကို လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့ သည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှင်အခမ်း အနားသို့ တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)မှ အလံကိုင်တပ်ဖွဲ့များ၊ စစ်တီး ဝိုင်းတပ်ဖွဲ့များနှင့် စစ်ရေးပြတပ်ဖွဲ့ များ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ အလံ ကိုင်တပ်ဖွဲ့များ၊ စစ်တီးဝိုင်းတပ်ဖွဲ့ များနှင့် စစ်ရေးပြတပ်ဖွဲ့များ၊ မြန်မာ နိုင်ငံမီးသတ်တပ်ဖွဲ့မှ အလံကိုင် တပ်ဖွဲ့များ၊ စစ်တီးဝိုင်းတပ်ဖွဲ့များနှင့် စစ်ရေးပြတပ်ဖွဲ့များ၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ် ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာန၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်လူငယ်၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီ၊ မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသမီး ရေးရာအဖွဲ့ချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံ မိခင် နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသ

ကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့မှ ကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ဖွဲ့များ၊ အမြောက်နှင့် သံချပ်ကာယန္တရားစစ်ကြောင်းများ ပါဝင်ချီတက်အလေးပြုကြမည်ဖြစ်ပြီး စုစုပေါင်း အင်အား ၇၁၂၈ ဦး ရှိကြောင်း သိရသည်။

ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသား အားလုံး၏ မဆုတ်မနစ် ကြိုးပမ်းမှု များကြောင့် ရရှိခဲ့သည့် လွတ်လပ် ရေးကြီး တည်တံ့ခိုင်မြဲစေရန်နှင့် ပြည်ထောင်စုကြီး တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးစေ ရန်သည် ပြည်ထောင်စုသားအားလုံး ၏ တာဝန်ဖြစ်သည်နှင့်အညီ မမေ့ မလျော့ ဆောင်ရွက်ရန် သတိပေး နှိုးဆော်သည့်အနေဖြင့် နှစ်စဉ်ထိုနေ့ တွင် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ပွဲများကို ဆင်ယင်ကျင်းပခြင်း ဖြစ်သည်။

(သတင်းစဉ်)



၂၀၁၅ ခုနှစ် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှင် အခမ်းအနား အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် အကြံ့ လေ့ကျင့်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်နေမှု ကို တွေ့ရစဉ်။ (အပေါ်ပုံနှင့် ဝဲပုံ) (သတင်းစဉ်)

ဝမ်းသာဂုဏ်ယူသူများနှင့် တွေ့ဆုံခြင်း

“ရိုးရာအခြေ၊ မညှိုးပါသလေ၊ မျိုးသာကိုဒွယ် ဆင်းသက်ပေ၊ ဒါတို့ရွှေထီး၊ ဒါတို့မြေကြီး၊ စည်ထီး ခရိုင် ကိုယ်ပိုင်မြန်မာပြည်၊ တက်လူ တွေ တက်လူတွေ၊ လုံ့လဝီရိယ ရှိကြစေ၊ အမျိုးဂုဏ်တက်အောင် ရွက်ဆောင်လေ၊ တို့တာဝန်မှန်ပေ။

(သတင်းအဖွဲ့)မှ ပြည်သူများထံ ပြန်လည်မျှဝေလိုက်ပါသည်။ ဆရာမ ဒေါ်ခင်မျိုးလှိုင် အထက(၆)၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကင်းထောက် အမျိုးသမီးတပ်ခွဲမှူး ကျွန်မက ဒီမှာ တပ်ခွဲမှူး တာဝန်ယူထားရတော့ ကလေးတွေ

မနက် ၄ နာရီထွက်မယ်ဆိုရင် မနက် ၃ နာရီလောက်မှာ စစ် ကြောင်းအလိုက် တန်းစီနေရာယူ ထားပေးရတယ်။ တပ်ခွဲတစ်ခွဲကို ၁၆၀ နဲ့ တပ်ခွဲ နှစ်ခွဲမှာ အင်အား ၃၂၀ ရှိပါတယ်။ အရန်အင်အားက ၃၉ ယောက်ရှိပါတယ်။ ကလေး

ဗိုလ်ကြီးတွေကလည်း သေသေ ချာချာ သင်ကြားပေးပါတယ်။ လေ့ကျင့်ရတာကိုလည်း ပင်ပန်း ထားပေးမိပါဘူး။ နိုင်ငံတော် အဆင့် အခမ်းအနားမှာ ပါဝင် ခွင့်ရတော့ အလွန်ဂုဏ်ယူမိပါ တယ်။

မေးမြန်း-ဟန်နီဝင်း(သတင်းစဉ်) ဓာတ်ပုံ- ကိုကိုလေး(သတင်းစဉ်)

၂၅ ယောက်၊ စစ်ရေးပြတပ်ခွဲမှာ အင်အား ၁၈၀၊ စစ်တီးဝိုင်း အင်အား ၁၀၀ ရှိပါတယ်။ တိုင်း ဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်တွေက တပ်ဖွဲ့ ကိုယ်စားပြုတွေအဖြစ် စစ်စစ်ရွေး ချယ်ပြီး ဗဟိုဦးစီးသတ်သင်တန်း ကျောင်း (ပြင်ဦးလွင်)မှာ တစ်လ လေ့ကျင့်ပါတယ်။ ပြီးတော့ နေပြည်တော်မှာ တစ်လဆိုတော့ လေ့ကျင့်တာ နှစ်လလောက်ရှိပါပြီ။ ကွန်ပျူတာဒီပလိုမာ(တပ်ကြပ်ကြီး

ပြည်နယ် ခုနစ်ခုက အင်အားတွေနဲ့ ဖွဲ့စည်းထားပါတယ်။ ဒီတပ်ဖွဲ့ဝင် တွေဟာ ၅ ရက်နေ့မှာ ရောက်ရှိ ကြတယ်။ အခုလ ၈ ရက်နေ့ ကတည်းက စတင်လေ့ကျင့်ကြပါ တယ်။ လေ့ကျင့်မှုတွေကို ကြည့်၊ ရေ လေ အရာရှိတွေနဲ့ ပေါင်းစပ်ပြီး လေ့ကျင့်ပါတယ်။ ကြည့်၊ ရေ လေ၊ ရဲတပ်ဖွဲ့၊ မီးသတ်၊ ကြက်ခြေနီ စတဲ့တပ်ဖွဲ့ဝင်တွေ ပေါင်းစပ် လေ့ကျင့်ကြပါတယ်။ ကျွန်တော့်



ဆရာမ ဒေါ်ခင်မျိုးလှိုင်



ကင်းထောက်အဖွဲ့ဝင် ဂျာခွဲစင်



ရဲမှူး ဝင်းနီလာ

ရဲမှူး ဝင်းနီလာ အလံကိုင်အဖွဲ့မှူး စစ်ရေးပြ တပ်ဖွဲ့အတွက် အမျိုးသမီးတပ်ဖွဲ့ဝင် အရပ်က ငါးပေ လေးလက်မ ကြားရှိတဲ့ တပ်ဖွဲ့ဝင်တွေကို ရွေးချယ်ခဲ့တာပါ။ အခု ကျွန်မတို့ ဒီမှာ စစ်ရေးပြ လေ့ကျင့်တာကို နံနက် ၇ နာရီမှာ ကွင်းထဲ အရောက်ဝင်ကြပြီးတော့ ၁၀ နာရီခွဲမှာ ပြီးဆုံးပါတယ်။ ၁၁ နာရီကနေ ၁၂ နာရီထိက ထမင်း စားချိန်ပါ။ နေ့လယ်ပိုင်းမှာ စစ်ရေး ပြသင်ခန်းစာ သင်ရပြီးတော့ သင်ခန်းစာ ပြီးသွားတဲ့အချိန်မှာ သီချင်းတိုက်ပါတယ်။ ကျွန်မ အသက် ၅၀ ပြည့်ခါနီးပါပြီ။ အသက်က ရွှေရတနာနဲ့အညီ အခုလို ပါဝင်ရတာ တစ်သက်တာအတွက် ပီတိအလွန်ဖြစ်ပါတယ်။ တစ်သက် တာ အမှတ်တရပါ။



ဗိုလ်လေးနွယ်ထွန်း



ဦးဝင်းဝင်း လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး



ဦးဇော်မျိုးထိုက် တပ်ခွဲမှူး

အာဇာနည်ပုဒ်ဘာသာ အမျိုးသား တိုင်းပြည်၊ ရာဇဝင်ရေးထုံးစဉ်လာ ထွန်းတောက်ခဲ့ပေ။ ပိုင်ဆိုင်သူ ဘိုးဘွားဘီဘင် တို့အမွေ တို့ပြည် တို့မြေ” ဆိုသည့် တေးရေးဆရာ ရွှေတိုင်ညွန့် ရေးစပ်ခဲ့သည့် ဇာတ်မာန်သီချင်းကို ဗိုလ်ရှင်အခမ်း အနားအတွက် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်း တပ်ဖွဲ့ဝင်များက အားမာန်အပြည့် ဖြင့် သီဆိုလေ့ကျင့်လျက်ရှိပါသည်။ ထိုသို့ အားမာန်အပြည့်နှင့်လေ့ကျင့် မှုများပြုလုပ်နေကြသည့် စစ်ရေးပြ စစ်ကြောင်း တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ စကားသံများကို မြန်မာ့သတင်းစဉ်

ကို အနီးကပ် စောင့်ရှောက်ကြည့်ရှု ရပါတယ်။ အဓိကကတော့ ကလေး တွေကျန်းမာရေးပါ။ မနက်တစ်ခါ၊ နေ့ခင်းတစ်ခါ၊ ညတစ်ခါ ကလေး တွေ ထမင်းစားနိုင်ရဲ့လား၊ ကျန်း မာရေးအခြေအနေတွေ အခက် အခဲတွေ ရှိနိုင်သလားဆိုတာကို အမြဲ စောင့်ရှောက်ကြည့်ရှုပေးရပါ တယ်။ နောက်တစ်နေ့အတွက် စစ်ကြောင်းတွေက မိခင်တပ်ရင်းထဲ မှာလား ကွင်းမှာလားဆိုတာတွေ ကိုလည်း ကလေးတွေကို အုပ်ချုပ် သူဆရာမတွေကတစ်ဆင့် အမြဲ သတင်းပေးရပါတယ်။ ဥပမာ

တွေက အခုလို ပါဝင်ခွင့်ရတာကို အလွန်ပျော်နေပါတယ်။ နေမကောင်း ဖြစ်ပြီး မပါရမှာ အလွန်စိုးရိမ်နေကြ တယ်။ ဒါကြောင့်ပဲ နေမကောင်း တာကို မပြောဘဲနေမှာစိုးလို့ သူတို့ လေးတွေ နေကောင်းမကောင်းကို အမြဲကြည့်နေရတယ်။ ကင်းထောက်အဖွဲ့ဝင် ဂျာခွဲစင် အထက (၂)ကမာရွတ် ကင်းထောက်လူငယ်အနေနဲ့ အခုလို သမီးတို့ပါရတာ အလွန် ပျော်ပါတယ်။ နေမကောင်းလို့ မပါ ရမှာလည်း ကြောက်တယ်။ အရန် မဖြစ်ချင်ဘူး။ ဆရာမတွေနဲ့

တပ်မတော်(ကြည်း) ဗိုလ်သင် တန်းကျောင်း အမှတ်စဉ်(၁)ကနေ ကျောင်းဆင်းတဲ့ အရာရှိစစ်သည် တစ်ဦးဖြစ်ပါတယ်။ အခုအမျိုး သမီးတပ်ဖွဲ့မှာ အမျိုးသမီးအလံ

စာရေး) သင်တန်းသူတွေပါဝင်ပါ တယ်။ ကျွန်မတို့အနေနဲ့ ဝမ်းသာ တာထက်ကို အလွန်ဂုဏ်ယူပါတယ်။ ဒီလိုပွဲမျိုးမှာ ပါဝင်ရမယ်လို့ အိပ် မက်တောင် မမက်ဖူးပါဘူး။ ဒါ ကြောင့် အခုလိုပဲပါဝင်ရတဲ့အတွက် ဝမ်းသာဂုဏ်ယူနေပါတယ်။ ဦးဝင်းဝင်း လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး မီးသတ်ဦးစီးဌာန ကျွန်တော်က စစ်ရေးပြတပ်ခွဲ တပ်ခွဲမှူးအနေနဲ့ တာဝန်ယူရပါ တယ်။ မီးသတ်ကိုယ်စားပြု စစ်ကြောင်းမှာ အလံအဖွဲ့မှာ

အနားဆိုတာ စာထဲမှာပဲ ဖတ်ဖူးပါ တယ်။ ကျွန်တော်တို့ သက်တမ်း တစ်လျှောက်မှာ ပထမဦးဆုံး အကြိမ် ကျင်းပတာဖြစ်တဲ့အတွက် ပထမဆုံးအကြိမ်မှာ ပါဝင်ခွင့်ရ တော့ အလွန်ဝမ်းသာပါတယ်။ ဦးဇော်မျိုးထိုက် တပ်ခွဲမှူး မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်းကိုယ်စားပြု စစ်ရေးပြတပ်ဖွဲ့ ကျွန်တော်တို့ တပ်ဖွဲ့ဝင်တွေ အနေနဲ့ ဒီဗိုလ်ရှင်အခမ်းအနား အတွက် တိုင်းဒေသကြီးနှင့်

အခမ်း တပ်မတော်နေ့ အခမ်း အနားတွေမှာတော့ ပါဝင်ဆင်နွှဲခဲ့ ဖူးပါတယ်။ ဗိုလ်ရှင်အခမ်းအနား ကတော့ ကျွန်တော်တို့ မမွေးခင် ကတည်းက ကျင်းပခဲ့ဖူးပြီး ကျွန်တော်တို့အတွက် ပထမဆုံး အကြိမ်မှာ ပါဝင်ရတယ်။ ပြီးတော့ ဒီမှာရှိတဲ့ ကျွန်တော်တို့ တပ်ဖွဲ့ဝင် တွေ အားလုံးကလည်း ဒီလို အခမ်း အနားမျိုးကို မမြင်ဖူး မတွေ့ဖူး ကြပါဘူး။ ကြားသာကြားဖူးပြီး အခုလို ကိုယ်တိုင်ပါဝင်ခွင့် ရကြ တော့ အလွန်ပီတိဖြစ်မိတယ်။ ဝမ်းသာဂုဏ်ယူပါတယ်။

သတင်းဆောင်းပါးနှင့်ကြော်ငြာ

နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းကူညီပံ့ပိုးရေးဆိုင်ရာအစီအမံများကို အကောင်အထည်ဖော်ရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တက်ရောက်သူများ၏စကားသံများ

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ လစာတိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရေးနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၏ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ နေထိုင်ရေးဆိုင်ရာ သုံးစွဲကုန်ကျစရိတ်များကို အထောက်အပံ့ဖြစ်စေနိုင်မည့် အစီအမံများကို နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် ကြိုးပမ်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဝန်ထမ်းလစာများနှင့်ပတ်သက်၍ ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် အငြိမ်းစားနိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ ပင်စင် လစာကို တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ လစာနှုန်းထားများကို ကျပ်ခုနှစ်သောင်းအထိ တိုးမြှင့်ပံ့ပိုးပေးခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော် အစိုးရအနေဖြင့် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ လစာတိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရန် အသေးစိတ်တွက်ချက် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည့်အပြင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်း များ၏ နောင်ရေးအထောက်အကူပြု နိုင်မည့် အစီအမံများကိုပါ ဆောင် ရွက်လျက်ရှိသည်။



၁၉၄၈ ခုနှစ်၊ အခုဆိုရင် ၆၆ နှစ်ရှိသွားပြီ။ အဲဒီနှစ်တွေမှာ လစာတိုးတာ(၁၂) ကြိမ်ရှိပြီ။ ဒါတောင်မှ ပင်စင်စားတွေ တိုးပေးတာ မပါသေးဘူး။ ပျမ်းမျှအားဖြင့် ငါးနှစ်ကျော်တိုင်း တစ်ကြိမ် လစာတိုးတယ်ဆိုတဲ့ အဓိပ္ပာယ်ရတယ်။ နောက်တစ်ခါ လစာပထမဆုံးတိုးတာ ၁၉၇၂ ခုနှစ်မှာ တိုးတာ။ အဲဒီနှစ်က နေ့စတွက်ရင် ယခုနှစ်အထိ ၄၂ နှစ်ရှိပြီ။ ၄၂ နှစ်နဲ့ တွက်မယ်ဆိုရင် လစာတိုးပေးတာ သုံးနှစ်ကျော်တိုင်း တစ်ခါတိုးပေးတဲ့ သဘောပေါ့။

လစာတိုးမြှင့်ခြင်းနှင့်အတူ ကုန် ဈေးနှုန်းကြီးမြင့်မှုများနှင့် အခြား မလိုလားအပ်သော နောက်ဆက်တွဲ ဆိုးကျိုးများကို ကြိုတွေ့ရလေ့ရှိရာ ကုန်ဈေးနှုန်းကြီးမြင့်မှု၏ အကျိုး ဆက်ကို နိုင်ငံ့လူဦးရေ၏ ၉၈ ရာခိုင်နှုန်းရှိနေသော ပြည်သူများက ခံစားရ မည်ဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်း ကူညီပံ့ပိုးရေးဆိုင်ရာ အစီအမံများကို အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်နေခြင်းနှင့် ပတ်သက် ၍ သမ္မတရုံး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး နှင့် အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုမှုလုံခြုံရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီးများက ရှင်းလင်းပြောကြား သည့် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ သူတို့ကို တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့ပါသည်။

ဒေါက်တာမောင်မောင်သိမ်း (ဒုတိယ ဝန်ကြီး၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန)

လစာတိုးတဲ့ သမိုင်းကြောင်းကို ပြန်ကြည့်ရင် လွတ်လပ်ရေးရတာ

ကလည်း သီအိုရီအရပဲကြည့်ကြည့်၊ လက်တွေ့အရပဲကြည့်ကြည့် ကုန် ဈေးနှုန်းက လိုက်လိုက်တက်တယ်။ အခုလုပ်နေတဲ့ အစီအစဉ်ကတော့ လစာလည်း တိုးပေးဖို့လုပ်နေတယ်။ တစ်ဖက်ကလည်း မလိုလားအပ်တဲ့ အကျိုးတရားတွေ ကုန်ဈေးနှုန်းတက် တာကိုမဖြစ်ရအောင် မေခရိုစီးပွား ရေးတည်ငြိမ်ရေးဆိုတဲ့ အများနဲ့ဆိုင် တဲ့ စီးပွားရေးအဆောက်အအုံတစ်ခု လုံးကိုလည်း မထိခိုက်နိုင်လောက်တဲ့ နည်းလမ်းနဲ့ တိုးပေးဖို့ဆောင်ရွက်နေ ကြတယ်။

လစာတိုးပေးတယ်ဆိုတဲ့သဘော က ဝန်ထမ်းတွေဘဝ သာယာဝပြော ဖို့ လစာတိုးပေးသလိုပဲ တစ်ဖက်က တခြားနည်းလမ်းတွေနဲ့ ဝန်ထမ်းတွေ ရဲ့ဘဝကို မြှင့်တင်ပေးဖို့ သာယာဖို့ အတွက် လုပ်တဲ့တာ သွယ်ဝိုက်တဲ့ အကျိုးခံစားခွင့်တွေကိုလည်း လုပ်ပေး တယ်။ ဒါက အခုမှလုပ်တာ မဟုတ်ဘဲ အစိုးရသစ် တက်လာကတည်းက လုပ်ပေးခဲ့တာ။ တစ်နှစ် တစ်နှစ်ကို ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးစသည်ဖြင့် သုံးသွားတဲ့ ဘဏ္ဍာငွေက ပျမ်းမျှ ဘီလီယံပေါင်း ၃ ဘီလီယံနဲ့ ၄ ဘီလီယံ ကြားမှာ ပိုမိုသုံးသွားတာ။ ဒါတွေ က ဘာလဲဆိုရင် သွယ်ဝိုက်တဲ့ အကျိုး ခံစားခွင့်တွေ ပေးတဲ့သဘောပေါ့။

အခုလုပ်နေတဲ့ အစီအစဉ်က လစာတိုးပေးဖို့ပဲ လုပ်တယ်။ လစာ တိုးပေးရာမှာလည်း ငွေကြေးဖောင်းပွ မှုကြောင့် အကျိုးမဲ့တွေဖြစ်မသွားရ အောင် အတိုင်းအတာသတ်မှတ်ပြီး

တိုးပေးဖို့ တွက်ချက်နေတာ။ ဒါက တော်တော်လေးခက်ခဲတဲ့ အလုပ်ပါပဲ။ ပညာရှင်ကြီးတွေနဲ့လည်း ဆွေးနွေး ပြီးပြီ၊ အကြံဉာဏ်တွေရယူပြီးတော့ လူကြီးတွေရဲ့ လမ်းညွှန်ချက်နဲ့ ဆောင်ရွက်နေတာ။

ဝန်ထမ်းတွေကို တိုးပေးတော့ အခြားသောပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍရော ကျန် တဲ့ ပြည်သူ သန်း ၅၀ အတွက်ပါ သိပ်မထိခိုက်တဲ့ အနေအထားမျိုးနဲ့ လစာတိုးပေးဖို့ လုပ်နေပါတယ်။ တစ်ဖက်ကလည်း လစာအပြင် ငွေကြေးဖောင်းပွမှုလည်း မပေါ် ပေါက်စေနိုင်တဲ့ သွယ်ဝိုက်တဲ့ အကျိုး ခံစားခွင့်တွေရဖို့လည်းပဲ ပညာရေးနဲ့ ကျန်းမာရေးမှာ ဘဏ္ဍာငွေတွေ ပိုသုံး ပေးခြင်းအားဖြင့် သွယ်ဝိုက်တဲ့ အကျိုး ခံစားခွင့်တွေရဖို့ လုပ်နေတယ်။

လစာတိုးလိုက်ရင် အစိုးရက ဝင်ငွေပိုသုံးလိုက်ရတဲ့အတွက် ဘဏ္ဍာ ရေး မူဝါဒမှာ ဝင်ငွေမတိုးဘဲနဲ့ ဘတ်ဂျက်ကို ပိုသုံးလိုက်ရတယ်။ လစာတိုးပေးလိုက်ရတဲ့အခါမှာ နိုင်ငံ တော်ရဲ့ ဘတ်ဂျက်လိုငွေပေါ်တယ်။ လိုငွေတွေ အလွန်ပေါ်သွားရင် စီးပွား ရေး ကမောက်ကမဖြစ်တဲ့အတွက် လိုငွေ ပေါ်ရင်ဖြည့်ပေးရမယ်။ လိုငွေ ကိုဖျောက်ဖို့အတွက်က နှစ်နည်းပဲရှိ တာကို။ ငွေစက္ကူရိုက်တဲ့နည်းလမ်းနဲ့ ကြွေးယူတဲ့နည်းလမ်း နှစ်ခုစလုံးက သိပ်အကောင်းကြီးမှာမပါဘူး။ ငွေ စက္ကူရိုက်တာလည်း ငွေဖောင်းပွမှုကို ဖြစ်တယ်။ အကြွေးယူတာ လက်ငင်း

သတင်း-ခင်ချိုဝင်း၊ ဓာတ်ပုံ-လှမိုး

ပြေလည်သွားတယ်။ နောက် ပြန်ဆပ် ရမှာ။ ဆပ်တဲ့အခါ အတိုးပါပါတော့ နောင်အနာဂတ် မျိုးဆက်သစ်တွေ အတွက် ထိခိုက်နိုင်တာပေါ့။ အကြွေး ယူတာလည်း သိပ်ယူလို့မကောင်း ဘူး။ ကြွေးယူတဲ့နည်းနဲ့ဘတ်ဂျက်လို ငွေကို ဖြည့်မယ်ဆိုရင် တစ်ဖက်က ဘာပေါ်လဲဆိုတော့ နိုင်ငံတော်ရဲ့ ကြွေး (National Debt) နိုင်ငံတော် ဆိုတာ ပြည်သူတွေအားလုံးနဲ့ ဖွဲ့ထား တာပေါ့။ ပြည်သူတွေအားလုံးရဲ့ ကြွေးက တက်သွားမှာ။ ငွေဖောင်းပွ မှုဖြစ်မယ်။ အဲဒီအခါမှာ ပြန်ပြီး ကျွဲသွားအောင်ဆိုပြီးတော့ နည်းလမ်း တွေအများကြီးပေါ့။ အဲဒီထဲက နည်း လမ်းတစ်ခုက အတိုးနှုန်းတွေကို ပြန်ပြီးမြှင့်ရတာ။ အတိုးနှုန်းတက် စီးပွားရေးအဆောက်အအုံတည်ငြိမ် အောင် (Macro Economic Stability) လုပ်ဖို့က အရေးကြီးဆုံးပဲ။ အဲဒါတည်ငြိမ်တော့မှ လူတွေအားလုံး ချမ်းချမ်းသာသာ နေနေရမှာ။

နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ဝန်ထမ်းတွေကို လစာတိုးပေး လိုက်ပြီဆိုရင် ကျွန်တော်တို့က ကျန် တဲ့ကဏ္ဍတွေမှာ အသုံးစရိတ်တွေကို လိုက်ပြီး လျှော့ချရမှာဖြစ်တယ်။ အဲဒီ အချိန်မှာ တစ်ခုစဉ်းစားရမှာက အစိုးရက မူဝါဒတစ်ခုချမှတ်ပြီးဆိုရင် ဘောဂဗေဒနည်းအရ ဈေးနှုန်း တည်ငြိမ်မှုရှိမှ အစိုးရရဲ့မူဝါဒချတဲ့ ဟာက ထိရောက်မှုရှိမှာ။ ကျွန်တော်တို့ လက်ရှိအခြေအနေမှာ လစာက မတိုး သေးဘူး။ ကုန်ဈေးနှုန်းက တက်လာ မယ်။ ဒါဈေးနှုန်းကို တည်ငြိမ်အောင် မထိန်းနိုင်တဲ့အချိန်မှာ တိုးပေးလိုက် ရင် ဥပမာပြောရရင် နှစ်သောင်းတိုး ပေးလိုက်ရင် ရာခိုင်နှုန်းအားဖြင့် ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းပဲ ရှိတယ်။ လက်ရှိမှာ ဆန် တစ်ပြည်ရဲ့ ဈေးနှုန်းက ငွေကျပ် ၁၂၀၀ ကနေ ၁၅၀၀ တက်သွားတယ် ဆိုရင် ဒါ ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းလောက် ဖြစ်နေပြီ။ ဒါပေမယ့် တိုးသာတိုးတယ် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းတွေအနေနဲ့က ဒုံးရင်း ကနေ ဒုံးရင်းအနေအထားပဲ။ အဲဒီမှာ တခြားတစ်ဖက်ကို ကြည့်လိုက်ရင် ပြည်သူတွေ ရှိမယ်။ ဒါက နိုင်ငံတော် အနေနဲ့ စဉ်းစားရမယ့်အပိုင်း။ အခမ်း အနားမှာ တင်ပြသွားသလိုပဲ လူတိုင်း ဟာ စားဖို့တင်မဟုတ်ဘူး။ ကျန်းမာ ရေးလည်းလိုမယ်။ ပညာရေးလည်း လိုမယ်။ အဲဒီတော့ ပညာရေးကဏ္ဍ မှာလည်း ပိုသုံးစွဲပါမယ်ဆိုပြီး ပညာ ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူက လည်း ပြောသွားတယ်။

စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၁ သို့

အထူးကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်ခြင်း

၂၀၁၃ခုနှစ်အတွက် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆုချီးမြှင့်သည့်အခမ်းအနားအား အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက် ကြွရောက် ချီးမြှင့်ပေးပါသော နိုင်ငံတော် ဒုတိယ သမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့်ဇနီး၊ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များနှင့်ဇနီးများ၊ အခမ်းအနားကို ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် လုံခြုံရေးအစီအမံများကို အပြည့်အဝဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ Main Sponsor အဖြစ် ပံ့ပိုးကူညီပေးပါသော Loi Hein Co., Ltd. မှ Alpine သောက်ရေသန့်၊ Co Sponsor အဖြစ်ပံ့ပိုးကူညီပေးပါသော ဧရာဝတီဘဏ် နှင့် M 150 Energy Drink ၊ သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအသီးသီး၌ ပံ့ပိုးကူညီကြပါသော အောင်သမာဓိရွှေဆိုင်၊ နန်းမြို့သူ ပိုးထည် တိုက်၊ လင်းလင်း(မိတ်ကပ်)၊ Lily Shoes Collection(မ)၊ ဆင်ကိုးကောင်ဖိနပ်(ကျား)၊ ဒီဇိုင်းနာပြည်စိုးအောင်၊ ကောင်းမြတ်၊ မျိုးမင်းစိုး၊ JCVG ၊ လိုအပ်ချက်များကို ပံ့ပိုးကူညီပေးပါသော Forever Group နှင့် Myanmar Event Park ၊ အခမ်းအနား အစီအစဉ်များကို စနစ်တကျအကောင်းဆုံးတင်ဆက်ပေးသော Index Creative Village ၊ Host Broadcaster အဖြစ် တာဝန်ယူရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်ပေးပါသော MRTV နှင့် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံပြီး ထပ်မံတိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ပေး ပါသော ရွှေသံလွင်မီဒီယာ (Sky Net, MNTV, MITV, Channel 9), MWD, MWD Documentary, 5 Network, MRTV-4 ရုပ်သံလိုင်းများ၊ Mandalay FM, Pyinsawady FM, Shwe FM, Padamyar FM အသံလွှင့်မီဒီယာများ၊ ပုံနှိပ်မီဒီယာများ၊ ဝိုင်းဝန်းပံ့ပိုးကူညီကြသူများ၊ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးကြသော ရုပ်ရှင်လောကသားများနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား ဖန်သားပြင်မှ အားပေးကြသော ပရိသတ်အပေါင်းအား လှိုက်လှဲစွာအထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်းနှင့် အမှားအယွင်းလိုအပ်ချက် တစ်စုံတစ်ရာရှိခဲ့ပါကလည်း နားလည်ခွင့်လွှတ်ပေးပါရန် အနူးအညွတ်ပန်ကြားအပ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံး

ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှင်အခမ်းအနား အကြံပြုလေ့ကျင့်နေမှု ကြည့်ရှု

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၉

ဗိုလ်ရှင်အခမ်းအနားကျင်းပရေးပဟိုက်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းသည် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဗိုလ်ရှင်မဏ္ဍပ်၌ ၂၀၁၅ခုနှစ် (၆၇)နှစ် မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ဗိုလ်ရှင်အခမ်းအနား အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် အကြံပြုလေ့ကျင့်နေမှုနှင့် အခမ်းအနားအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းသည် ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ နံနက် ၇နာရီတွင် ၂၀၁၅ခုနှစ် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်

ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှင်အခမ်းအနားကျင်းပမည့် ဗိုလ်ရှင်မဏ္ဍပ်သို့ရောက်ရှိပြီး အခမ်းအနားအောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားရှိမှု၊ ကြိုဆိုနေရာချထားရေးနှင့် ဧည့်ခံရေး၊ ပို့ဆောင်ဆက်သွယ်ရေး၊ လုံခြုံရေးနှင့် သတင်းထုတ်ပြန်ရေးတို့အတွက် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ ကော်မတီအလိုက် တာဝန်ရှိသူများက ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတသည် ၂၀၁၅ခုနှစ် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှင်အခမ်းအနား အစီအစဉ်များဖြစ်သည့် အလံတိုင်တပ်ဖွဲ့များ၊ စစ်တီးပိုင်းတပ်ဖွဲ့များနှင့် စစ်ရေးပြတပ်ဖွဲ့များ၊ ယန္တရားတပ်ဖွဲ့များ စုရပ်ကွင်းသို့ ချီတက်နေရာယူခြင်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတအား အလေးပြုခြင်းနှင့် **စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁** □



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း ၂၀၁၅ခုနှစ် (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှင်အခမ်းအနားအတွက် အကြံပြုလေ့ကျင့်နေမှုအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



မုန်တိုင်းငယ်အဖြစ် ရောက်ရှိနိုင်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၉

ယနေ့ မြန်မာစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၁နာရီခွဲ တိုင်းထွာချက်များအရ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အနောက်တောင်ပိုင်း၌ ဖြစ်ပေါ်နေသော လေဖိအားနည်း ရပ်ဝန်းသည် ပိုမိုအားကောင်းလာနိုင်ပြီး ယနေ့မွန်းလွဲမှနောက် ၂၄ နာရီအတွင်း မုန်တိုင်းငယ်အဖြစ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်ကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။

(မြန်မာ့အလင်း)

ယနေ့ မာတိကာ

ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲ ပြန်စရန် တောင်ကိုရီးယားက မြောက်ကိုရီးယားကို ကမ်းလှမ်း

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဆရာဝန်တင်ရွှေ စာပေဆုရ စာအုပ်များ ကြေညာ

ဘီလူးချောင်းအမှတ်(၂) ဓာတ်အားပေးစက်ရုံပြင်ဆင်ရေး ဂျပန်မှယန်းသန်းပေါင်း ၆ ဒသမ ၆၆၉ ပြင်ဆောင်ရွက်



သတင်းဆောင်းပါး-ခရမ်းစိုးမြင့်
ဓာတ်ပုံ-ကျော်စိုးလွင်

၁၉၆၁ ခုနှစ် ဧပြီ ၁ ရက်မှ စတင်ကာ ရန်ကုန်မြို့သို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား စတင်ပို့လွှတ်ပြီး ယခုအချိန်အထိ နိုင်ငံတော်၏ ဓာတ်အားကွန်ရက်မှ တစ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံတစ်ပြည်လုံးသို့ နေ့စဉ် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးပေးလျက်ရှိသော ဘီလူးချောင်းအမှတ်(၂) ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံကို ယခုအခါ ဂျပန်နိုင်ငံ၏ တရားဝင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကူအညီဖြင့် ဂျပန်ယန်းသန်းပေါင်း ၆ ဒသမ ၆၆၉ သန်းအကုန်ကျခံပြီး ဂျပန်နိုင်ငံမှ ရေအားလျှပ်စစ် ကွမ်းကျင်သူပညာရှင်များပါဝင်သောအဖွဲ့က လာ

စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ *

နှောင်ချိုမြို့ မန္တလေး-လားရှိုး လမ်းပေါ်တွင် မုန်လုံယာဉ်များကို ခဲနှင့်ထူမှုများ ဖြစ်ပွားနေ

အဆင်သင့် ထိပ်ဆုံး (၅)နေရာ တက်လာပြီ

မသန်စွမ်းသူများ၏ အခွင့်အရေးများဥပဒေကြမ်း

TWP Co., Ltd.

Address : 23/B(2), Thakbawaddi St, Sunan Park, Yankin, Yangon, Myanmar.

Phone : +95 9 5906225, +95 1 579843, +95 1 560389

SAIHO (SYM) TOWER CRANE

Electrical part (Schneider Electric)

Since 1934

Saiho (SYM) tower crane is top quality product & safe

Exported to 36 countries.

Project

- (1) National stadium - Bird's nest (China)
- (2) International Airport (Beijing)
- (3) Hydro Power Plant (Russia & China)
- (4) Aerospace Satellite Launch Center (China)
- (5) World Expo (Shanghai)
- (6) Wuhan China Minsheng Bank High (321m)

PENGPU

MADE IN CHINA

China's Largest Manufacturer of Wheel Loaders

Capacity : 1.5 & 2.5 ton

China's Largest Manufacturer of Wheel Loaders

နေပြည်တော်-စာတည်းမှူး၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ ၀၁-၅၅၄၃၀၅၊ မုံရွာရုံးခွဲ-အမှတ်(၁)၊ ၀၁-၅၅၄၃၀၅၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတိုင်ဂိမ်းအိမ်အမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့၊ ၀၁-၅၅၄၃၀၅၊ မုံရွာရုံးခွဲ-အမှတ်(၁)၊ ၀၁-၅၅၄၃၀၅၊ ဖက်စ် ၀၁-၅၅၄၃၀၅၊ မြန်မာ့အလင်း၊ မြန်မာ့အလင်း

Gmail: mmalinn.npt@gmail.com

www.facebook.com/MYANMALINNEWS

မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာအုပ်လုပ်ငန်း၊ မြန်မာ့အလင်းကြီးစုက ထုတ်ဝေသည်။

အထူးကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း၊ ဓမ္မာရုံ၊ နတ်လမ်း၊ မုခ်ဦး/တံတိုင်း၊ သံဃာ့ဆေးရုံ၊ တရားရိပ်သာ၊ ယောဂီရိပ်သာ၊ ဘိုးဘွားရိပ်သာ၊ လမ်း၊ တံတား၊ ယာဉ်၊ ရေတွင်း၊ ရေကန် သာသနာ့ဒါယကာကြီး

ပဉ္စမအကြိမ်၊ ဂိုဏ်းပေါင်းစုံသံဃာ့အစည်းအဝေးကြီး၏ ပစ္စည်းလေးပါး ဒါယကာ

ဦးသိန်းဝင်း (ခ) လင်ကမ်းစိန်

နာယက ရွှေသံလွင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်
အောင်သုခဓမ္မရိပ်သာယောဂီ (ပဲခူးမြို့)
အသက် (၇၆)နှစ်

၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၁ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားသော ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်တထောင် မြို့နယ်၊ အောက်ပုဇွန်တောင်လမ်းမကြီး၊ ခြံအမှတ်(၂/၃/၄)နေ ဦးသိန်းဝင်း(ခ)လင်ကမ်းစိန် [လူမှုထူးချွန် (ပထမဆင့်)]၊ သီဟသူဓမ္မမဏိဇောတဓရ၊ သီရိသူဓမ္မမဏိဇောတဓရ၊ အဂ္ဂမဟာသီရိသူဓမ္မ မဏိဇောတဓရ၊ နာယက ရွှေသံလွင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ အောင်သုခဓမ္မရိပ်သာယောဂီ(ပဲခူးမြို့)၊ ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း၊ ဓမ္မာရုံ၊ နတ်လမ်း၊ မုခ်ဦး/တံတိုင်း၊ သံဃာ့ဆေးရုံ၊ တရားရိပ်သာ၊ ယောဂီရိပ်သာ၊ ဘိုးဘွား ရိပ်သာ၊ လမ်း၊ တံတား၊ ယာဉ်၊ ရေတွင်း၊ ရေကန် သာသနာ့ဒါယကာကြီး၊ ပဉ္စမအကြိမ်ဂိုဏ်းပေါင်းစုံ သံဃာ့ အစည်းအဝေးကြီး ပစ္စည်းလေးပါးဒါယကာ၏ နာရေးသို့ လိုက်ပါပို့ဆောင်၍ သံဝေဂပွားများကြကုန်သော၊ ကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ နှစ်သိမ့်အားပေးကြသော၊ တယ်လီဖုန်း၊ E-mail ၊ သတင်းစာအစရှိသည်တို့ဖြင့် ဝမ်းနည်းကြောင်း ဖော်ပြပေးပို့ကြသော၊ လှူဖွယ်ဝတ္ထုနှင့် အခြားအသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ လွမ်းသူ့ပန်းခြင်း၊ ပန်းခွေများပေးပို့ကြပါသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ၊ သီလရှင်ဆရာကြီး၊ ဆရာလေးများ၊ ယောဂီ၊ ဓမ္မမိတ်ဆွေများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံတမန်များ၊ အသင်း/အဖွဲ့အစည်းများ၊ ကုမ္ပဏီများ၊ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များ၊ ပြည်တွင်း/ပြည်ပမှ ဆွေမျိုး၊ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများနှင့် ကွယ်လွန်သူသာသနာ့ ဒါယကာကြီးအား ရည်စူးပြီး ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက် (စနေနေ့)တွင် ပင့်သံဃာတော် (၁၁၈)ပါးနှင့် သီလရှင် ဆရာကြီး ဆရာလေး (၄၇)ပါးတို့အား ဆွမ်း၊ သင်္ကန်း၊ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည့် တရားတော်နာရေစက်ချ အမျှပေးဝေခြင်း အခမ်းအနားသို့ တရားတော်များကြွရောက် ချီးမြှင့်ပေးကြပါသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များနှင့် ကြွရောက်လာကြကုန်သော သီလရှင်ဆရာကြီး ဆရာလေးများ၊ ယောဂီ ဓမ္မမိတ်ဆွေများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံတမန်များ၊ ပြည်တွင်း/ပြည်ပမှ ဆွေမျိုး၊ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများ၊ အသင်း/အဖွဲ့အစည်းများ၊ ကုမ္ပဏီများ၊ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များအားလုံးကို ရွှေသံလွင်ကုမ္ပဏီမိသားစုမှ ရိုသေလေးစားစွာဖြင့် အထူးကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိပါသည်။

ရွှေသံလွင်ကုမ္ပဏီမိသားစု

ကြေးငြာကဏ္ဍ

ကြေးငြာကဏ္ဍ

ကြေးငြာကဏ္ဍ

အများသိစေရန် ကြေညာချက်

အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များ မိမိတို့၏အထောက်အပံ့ကို အောက်ဖော်ပြပါအခွင့်အရေးများ အတွက်အထောက်အပံ့အကူပြုပေးရန်အတွက် နယ်လွှတ်ရန်အကြောင်းအရာကို ပြင်ဆင်ပေးထားသည့်အခွင့်အရေးများအကြောင်းအရာကို ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် ရက်မှစ၍ ရက်ပေါင်း(၁၅)ရက်အတွင်း ဤဥပဒေကိုအတွက်အထောက်အပံ့ပြုပေးခြင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Table with 5 columns: No., Name, Address, Details, and Remarks. Lists individuals and their associated legal matters.

ဥပဒေအရ အင်အားနည်းသူ(အထောက်အပံ့) ရန်ကင်းမြို့နယ်ရုံးဥပဒေအရအထောက်အပံ့

အများသိစေရန် ကြေညာချက်

အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များ မိမိတို့၏အထောက်အပံ့ကို အောက်ဖော်ပြပါအခွင့်အရေးများ အတွက်အထောက်အပံ့အကူပြုပေးရန်အတွက် နယ်လွှတ်ရန်အကြောင်းအရာကို ပြင်ဆင်ပေးထားသည့်အခွင့်အရေးများအကြောင်းအရာကို ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် ရက်မှစ၍ ရက်ပေါင်း(၁၅)ရက်အတွင်း ဤဥပဒေကိုအတွက်အထောက်အပံ့ပြုပေးခြင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Table with 5 columns: No., Name, Address, Details, and Remarks. Lists individuals and their associated legal matters.

ဥပဒေအရ အင်အားနည်းသူ(အထောက်အပံ့) ရန်ကင်းမြို့နယ်ရုံးဥပဒေအရအထောက်အပံ့

အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များ မိမိတို့၏အထောက်အပံ့ကို အောက်ဖော်ပြပါအခွင့်အရေးများ အတွက်အထောက်အပံ့အကူပြုပေးရန်အတွက် နယ်လွှတ်ရန်အကြောင်းအရာကို ပြင်ဆင်ပေးထားသည့်အခွင့်အရေးများအကြောင်းအရာကို ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် ရက်မှစ၍ ရက်ပေါင်း(၁၅)ရက်အတွင်း ဤဥပဒေကိုအတွက်အထောက်အပံ့ပြုပေးခြင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Table with 8 columns: No., Name, Address, Details, Remarks, etc. Lists individuals and their associated legal matters.

အောက်ဖော်ပြပါ ပုဂ္ဂိုလ်များ မိမိတို့၏အထောက်အပံ့ကို အောက်ဖော်ပြပါအခွင့်အရေးများ အတွက်အထောက်အပံ့အကူပြုပေးရန်အတွက် နယ်လွှတ်ရန်အကြောင်းအရာကို ပြင်ဆင်ပေးထားသည့်အခွင့်အရေးများအကြောင်းအရာကို ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် ရက်မှစ၍ ရက်ပေါင်း(၁၅)ရက်အတွင်း ဤဥပဒေကိုအတွက်အထောက်အပံ့ပြုပေးခြင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Table with 8 columns: No., Name, Address, Details, Remarks, etc. Lists individuals and their associated legal matters.

ဥပဒေအရ အင်အားနည်းသူ(အထောက်အပံ့) ရန်ကင်းမြို့နယ်ရုံးဥပဒေအရအထောက်အပံ့